

## JAHKC 排行榜

JAHKC 排行榜將計算來自本地比賽、國際比賽，香港柔道隊的出席率及香港柔道隊的訓練表現評分等四方面運動員得到的分數。該排名將作為決定今後在國際性賽事中香港柔道隊的代表的重要指標。

香港柔道隊的出席率			1 分/ 堂			
香港柔道隊的表現評分			最多 20 分/ 月			
	第一名	第二名	第三名	第五名	第七名	參加分
本地三級賽事	50	30	20	10	8	4
本地二級賽事	75	45	30	15	12	6
本地一級賽事	100	60	40	20	16	8
洲際公開賽	200	120	80	40	32	16
大獎賽	300	180	120	60	48	24
洲際錦標賽	400	240	160	80	64	32
大滿貫	500	300	200	100	80	40
大師賽	700	420	280	140	112	56
世界錦標賽	900	540	360	180	144	72
奧運會	1000	600	400	200	160	80

### 香港柔道隊的表現評分

香港柔道隊的教練在每月為香港柔道隊成員的表現將進行評估及予最高 20 分的分數。

### 到期日

每個賽事的分數將在 365 天後到期並不再計算。

例：如比賽在 2015 年 12 月 31 日舉行，該積分將在 2016 年 12 月 31 日到期。

### 計算條件

必須最少贏得一場比賽方可獲得比賽分數。

### 其他規則 – 同分時的排名

如果總積分相等，將以下列規則決定排名：

1. IJF 世界排名
2. 於更高級的比賽中獲得更高分數者

## JAHKC Ranking List

The JAHKC Ranking List will consist of points from local competitions, international competitions, Hong Kong Judo Team attendance and Hong Kong Judo Team performance.

The ranking will be used as a major factor to decide the representative in future international events for the Hong Kong Judo Team.

Hong Kong Judo Team Attendance		1pt / class				
Hong Kong Judo Team Performance		up to 20 pt / month				
	1st place	2nd place	3rd place	5th place	7th place	participation
Local Grade C	50	30	20	10	8	4
Local Grade B	75	45	30	15	12	6
Local Grade A	100	60	40	20	16	8
Continental Open	200	120	80	40	32	16
Grand Prix	300	180	120	60	48	24
Continental Champ	400	240	160	80	64	32
Grand Slam	500	300	200	100	80	40
Masters	700	420	280	140	112	56
World Champ	900	540	360	180	144	72
Olympic Games	1000	600	400	200	160	80

### Hong Kong Judo Team Performance

The Coaches of the Hong Kong Judo Team will evaluate the performance of the Hong Kong Judo Team members and give a bonus performance point up to 20 points each month.

### Expiration

The points for each individual tournament will expire in 365 days

Example : If tournament is held in on 31, December 2015, the points will expire on 31, December, 2016.

### Requirement

A minimum of one contest must be won in order to get points for a tournament;

### Additional Rules for tie score

In case of equality of total points, the higher ranking will be decided by:

1. The IJF World Ranking
2. The higher point gained from the higher level championship